

BELGISCHE SENAAT**SENAT DE BELGIQUE****ZITTING 1977-1978**

3 JANUARI 1978

**Ontwerp van wet tot wijziging van artikel 1409
van het Gerechtelijk Wetboek****AMENDEMENT
VAN DE REGERING****ARTIKEL 1**

Dit artikel te vervangen als volgt :

« De in artikel 1409, eerste, tweede en derde lid van het Gerechtelijk Wetboek bedoelde bedragen van 15 000, 8 000 en 5 000 frank worden respectievelijk op 25 000, 18 000 en 13 000 frank gebracht. »

Verantwoording

De bedragen die door de Regering werden voorgesteld in het op 17 september 1976 ingediende wetsontwerp waren in overweging gegeven door de Nationale Arbeidsraad in zijn advies nr. 476 van 26 maart 1975.

In een nieuw advies van 22 november 1977 merkt de Nationale Arbeidsraad op dat de lonen sedert 26 maart 1975 aanzienlijk zijn gestegen ingevolge de ontwikkeling van het indexcijfer der consumptieprijsen en de conventionele loonaanpassingen. De Raad acht het dan ook redelijk de in 1975 voorgestelde bedragen te brengen op 25 000, 18 000 en 13 000 frank in de plaats van 20 000, 14 000 en 10 000 frank.

De Regering sluit zich bij dit voorstel aan.

De Minister van Justitie,

R. VAN ELSLANDE.

De Minister van Tewerkstelling en Arbeid,

G. SPITAELS.

R. A 10571*Zie :*

Gedr. St. van de Senaat :

261 (1977-1978) : N° 1.

SESSION DE 1977-1978

3 JANVIER 1978

**Projet de loi modifiant l'article 1409
du Code judiciaire****AMENDEMENT PRÉSENTE PAR
LE GOUVERNEMENT****ARTICLE 1^{er}**

Remplacer le texte de cet article par ce qui suit :

« A l'article 1409, alinéas 1^{er}, 2 et 3 du Code judiciaire, les montants de 15 000, 8 000 et 5 000 francs sont portés respectivement à 25 000, 18 000 et 13 000 francs. »

Justification

Les chiffres que le Gouvernement avait proposés dans le projet de loi déposé le 17 septembre 1976 étaient ceux qui avaient été proposés par le Conseil national du Travail dans son avis n° 476 du 26 mars 1975.

Dans un nouvel avis rendu le 22 novembre 1977, le Conseil national du Travail constate que depuis le 26 mars 1975 les rémunérations ont sensiblement augmenté en raison de l'évolution de l'indice des prix à la consommation et des adaptations des salaires conventionnels. Le Conseil estime dès lors raisonnable de porter les montants proposés en 1975 à 25 000, 18 000 et 13 000 francs au lieu de 20 000, 14 000 et 10 000 francs.

Le Gouvernement se rallie à cette proposition.

Le Ministre de la Justice,

R. VAN ELSLANDE.

Le Ministre de l'Emploi et du Travail,

G. SPITAELS.

R. A 10571*Voir :*

Document du Sénat :

261 (1977-1978) : N° 1.